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Abstract (en)
In the invention which is, in particular, for the separation of a combustible mixture of coal, pyrite and rock refuse, the vibrating trough has a gas-
permeable material bed and a material feeder and material removal elements at both ends, the heavy fraction of the bulk material being conveyed
on the vibrating trough in one direction and the light fraction being fluidised and flowing off above the heavy fraction in the other direction, the
separation of light and heavy material parts is to be further improved. This is achieved in that the material bed (5) is gas-impermeable at the output
end (6) for the heavy fraction and in that in and/or in front of this region at least one transverse wall (7, 7', 7'') is provided to cause bulk material parts
located above the heavy material layer to back up. <IMAGE>

Abstract (de)
Sei einer Schwingrinne mit Fluidisiereinrichtung zur Trennung eines Schüttgutgemisches unterschiedlicher Dichte in Fraktionen mit im wesentlichen
gleicher Dichte, insbesondere zur Abscheidung eines brennbaren Gemisches aus Kohle, Pyrit und Bergen, wobei die Schwingrinne eine
gasdurchlässige Gutauflage sowie eine Gutzuführung und an den beiden Enden Gutabführungen aufweist, wobei die schwere Fraktion des
Schüttgutes auf der Schwingrinne in einer Richtung gefördert wird und die leichte Fraktion fluidisiert wird und über der schweren Fraktion in der
anderen Richtung abfließt, soll die Trennung von leichten und schweren Gutteilen weiter verbessert werden. Dies wird dadurch erreicht, daß
die Gutauflage (5) am Austragsende (6) für die schwere Fraktion gasundurchlässig ist und daß in und/oder vor diesem Bereich mindestens eine
Querwand (7, 7', 7") zum Rückstau von über der schweren Gutschicht befindlichen Schüttgutteilen vorgasehen ist.
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